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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§65 Information om Covid-läget
§66 Revidering av fritidsnämndens delegationsordning
§67 Dataskyddsombudets årsrapport 2020
§68 Översyn och redovisning av styrdokument
§69 Riktat bidrag för anpassning till nya spelformer för barn- och 

ungdomsishockey
§70 Fördelning av medel ur innovationspotten för fritidsgårdsutveckling, 

vårterminen 2021
§71 Motion - Inrätta bemannad parklek i Braxenparken och utred vidare 

behov av bemannade parklekar i kommunen
§72 Motion - Inrätta föreningsstöd för öppen och avgiftsfri lovverksamhet
§73 Motion om tillägg till fritidsnämndens reglemente om lokalisering av 

idrott- och fritidsanläggningar
§74 Politikerinitiativ Uppföljning av frågan om lokalisering av idrottsytor 

inom Nacka kommun.
§75 Medborgarförslag boo simhall
§76 Muntlig information om sommarlovsaktiviteter
§77 Redovisning delegationsbeslut och inkomna handlingar
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§ 65                FRN 2020/65

Information om Covid-läget 

Beslut 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Anna Kristiansson, utvecklingsledare, informerade om covid-läget och hur det påverkar 
fritidsverksamheter i nacka kommun. 
Från den 17 maj öppnade kommunen succesivt upp idrottsanläggningar och fritidsverksamhet 
för alla åldrar – i enlighet med den regionala överenskommelsen. Regeringen har förmedlat en 
strategi för lättnader i restriktionerna i fem steg, det första steget startade den 1 juni. När det 
gäller Folkhälsomyndighetens rekommendationer kommer mindre läger och cuper inte längre 
att avrådas för barn och unga. Matcher och tävlingar även för vuxna tillåts utomhus. Nya 
deltagartak införs för allmänna sammankomster och offentliga tillställningar.
 
Fortfarande gäller att pandemilagen och begränsningsförordningen ska beaktas av alla som 
bedriver verksamhet.
 
Lättnaden av restriktionerna den 1 juni har gjort det lättare att planera för 
sommarverksamheten, som Maria kommer att/berättade om tidigare.
 
Nacka simhall öppnade upp för allmänheten från och med måndag 31 maj, och då enbart på 
morgonen. Det har fungerat väldigt bra och de som är där är väldigt glada över att vara 
tillbaka.
 
Vi har sett över behovet av öppna inomhushallar under sommaren och kommer att ha hallar i 
olika kommundelar öppna lite mer än vanligt för att möte behovet hos föreningslivet. Vi har 
beslutat utifrån bäst samordning mellan olika idrotters/föreningars behov i kombination med 
städning och nyckelhantering.
 
Steg två, som beräknas träda i kraft omkring 1 juli, innebär bland annat:
Deltagartak höjs för privata sammankomster samt ännu ett steg införs för allmänna 
sammankomster och offentliga tillställningar.
När det gäller Folkhälsomyndighetens rekommendationer kommer bland annat råd till 
enskilda avseende idrotts- och fritidsverksamhet att tas bort i sin helhet.

Handlingar i ärendet 
Information om Covid-läget
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -
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Paragrafen är justerad
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§ 66                FRN 2021/84

Revidering av fritidsnämndens delegationsordning 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att revidera delegationsordningen med följande tillägg.
 
3.13   Utse dataskyddsombud Direktör Direktör

3.14 Beslut enligt 15 § 2 st lagen om tillgänglighet till digital 
offentlig service Enhetschef    

3.15 Rättelse enligt 19 § lagen om tillgänglighet till digital 
offentlig service Enhetschef

 

Sammanfattning av ärendet 
Utifrån en översyn av fritidsnämndens delegationsordning kan det konstateras att det inom det 
allmänna området finns ett behov av att införa nya delegationspunkter. Detta utifrån bland 
annat lagen om tillgänglighet till digital offentlig service som innebär att fritidsnämnden 
behöver fatta beslut i ärenden inom området.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Revidering av fritidsnämndens delegationsordning
Förslag revidering av delegationsordning
Nuvarande delegationsordning
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 67                FRN 2021/75

Dataskyddsombudets årsrapport 2020 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar dataskyddsombudets årsrapport för 2020.

Sammanfattning av ärendet 
I dataskyddsombudets uppdrag ligger att rapportera till den personuppgiftsansvariga, i detta 
fall Natur- och trafiknämnden. Årsrapporten sammanfattar de aktiviteter som genomförts 
under året och följer upp kommunens 12 prioriterade fokusområden inom dataskydd. 
Uppföljningen visar att nämnden i stort har anpassat sig till dataskyddsförordningen inom 
samtliga områden.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Dataskyddsombudets årsrapport 2020
FRN Årsrapport 2020 GDPR
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 68                FRN 2021/46

Översyn och redovisning av styrdokument 

Beslut 
Fritidsnämnden överlämnar redovisningen över styrande dokument enligt bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad 26 maj 2021 till kommunstyrelsen.

Fritidsnämnden noterar för egen del redovisningen över de av fritidsnämnden antagna 
dokumenten enligt bilaga 2 till tjänsteskrivelsen daterad 26 maj 2021.

Fritidsnämnden upphäver riktlinje för fritidsgårdsverksamhet.

Fritidsnämnden upphäver dokument om upplåtelse av fritidsgårdslokaler för 
fritidsverksamhet.

Fritidsnämnden upphäver riktlinje för föreningsbidrag för fritid handikapporganisationer.

Fritidsnämnden upphäver riktlinje för investeringsbidrag för föreningar med egna 
anläggningar.

Fritidsnämnden upphäver dokument om bidrag till föreningsdriven öppen fritidsverksamhet 
för flickor 12-18 år.

Fritidsnämnden upphäver dokument gällande strategi för fritidslokaler och 
fritidsanläggningar.

Fritidsnämnden beslutar att dokumentet villkor och regler vid förhyrning av 
idrottsanläggningar och lokaler ska kvarstå till dess att riktlinje om fördelningsprinciper som 
tillämpas vid fördelning av tider i idrottsanläggningar revideras.

Fritidsnämnden beslutar omedelbar justering av paragrafen. 

Sammanfattning av ärendet 
Alla nämnder har av kommunstyrelsens arbetsutskott uppdragits att göra en översyn av 
styrande dokument inom sina egna ansvarsområden, och meddela kommunstyrelsen om de 
styrande dokumenten ska kvarstå, revideras eller upphävas. Efter genomgång av samtliga 
dokument inom fritidsnämndens område, kan det konstateras att vissa dokument är i behov av 
revidering och upphävande.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Översyn och redovisning av styrdokument
Bilaga 1 Redovisning över styrande dokument
Bilaga 2 Redovisning över dokument antagna av fritidsnämnden
Bilaga 3 Riktlinje för fritidsgårdsverksamhet
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Bilaga 4  Upplåtelse av fritidsgårdslokaler för fritidsverksamhet
Bilaga 5 Riktlinjer Föreningsbidrag - fritid
Bilaga 6 Riktlinjer Investeringsbidrag för föreningar med egna
Bilaga 7 Riktlinje bidrag öppen fritid flickor
Bilaga 8 Strategi för fritidslokaler och fritidsanlaggningar
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
Fritidsnämnden beslutade omedelbar justering av paragrafen. 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 69                FRN 2021/82

Riktat bidrag för anpassning till nya spelformer för barn- 
och ungdomsishockey 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar om ett riktat bidrag till följande ishockeyföreningar för inköp av 
sarger för barn- och ungdomsishockey:

 Nacka Hockeyklubb om 60 000 kronor
 Boo Hockey Club om 60 000 kronor
 Älta IF om 30 000 kronor
 Saltsjöbadens IF om 30 000 kronor

Sammanfattning av ärendet 
Inför ishockeysäsongen 2021 – 2022 inför Svenska Ishockeyförbundet nya regler för barn- 
och ungdomsishockey. Enligt de nya reglerna behövs nya små sarger som används för att dela 
upp planen i mindre ytor/zoner.

De nuvarande sargerna för ”zonspel” ägs av kommunen och enligt gränsdragningslistan ska 
kostnaden för de nya sargerna normalt sett falla på fritidsnämnden. Dock erbjuder Svenska 
Ishockeyförbundet föreningarna möjligheten att få bidrag för halva kostnaden (30 000 
kr/sarg). Enheten föreslår att den andra halvan av kostnaden för sargerna ska finansieras av ett 
riktat bidrag. Om nämnden fattar beslut enligt enhetens förslag innebär det att föreningarna 
själva kommer köpa in och äga sargerna, något enheten även ser positivt på. Enheten anser 
även att det är positivt att fritidsnämnden sparar 180 000 kronor genom att föreningarna själva 
köper in och äger sargerna.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Nya spelformer inom barn- och ungdomsishockey
Svenska Ishockeyförbundet Sarg - Nya spelformer för barn
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 70                FRN 2021/83

Fördelning av medel ur innovationspotten för 
fritidsgårdsutveckling, vårterminen 2021 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja:

 Boo Folkets hus 20 000 kr för projektet ”Hållbar stadsodling över 
generationsgränserna” som erbjuder ungdomar statsodling på Boo Folkets Hus 
innergård.

 Fryshuset 27 417 kr för projektet ”Henkan Athletics” som ska inspirera till ökad hälsa 
via nya träningsformer, ledarutbildningar för ungdomar och möjligheter till dialogdel 
med samtalsledare efter träning.

 Nacka VSS 27 000 kr för att bedriva mobilt fritidsledarskap under hösten för att 
synliggöra fritidsgården utanför den fysiska gården i syfte att nå nya besökare.

 Fryshuset 50 000 kr för att införa en mobilapp med digitalt gårdskort i 
fritidsgårdsverksamheten.

Fritidsnämnden beslutar att avslå:
 Fryshuset får avslag i projektet ”Henkan Athletics” 13 000 kr för inköp, frakt och 

montering av löpband.
 Nacka VSS får avslag 53 000 kr för delprojekten öppen idrott på onsdagar och öppen 

verksamhet på torsdagar.

Sammanfattning av ärendet 
För att fritidsgårdarna ska utvecklas i takt med tiden och utifrån ungdomarnas behov, har 
fritidsgårdarna möjlighet att söka stöd för innovation och utveckling.
Enligt fritidsnämndens riktlinjer ska innovationspotten stimulera fritidsgårdar att utveckla sin 
verksamhet i och utanför den fysiska fritidsgården för att skapa en attraktiv verksamhet med 
hög kvalitet och brett utbud som gynnar ungdomar i 13-19 års åldern i Nacka kommun.

Sista ansökningsdag för att söka medel ur innovationspotten på vårterminen var den 30 april 
2021. Vid detta tillfälle hade det inkommit fyra ansökningar om medel från 
innovationspotten. Budgeten för vårens innovationspott är 125 000 kr. Totalt ansökte 
aktörerna om medel på 190 417 kr.

De inkomna ansökningarna föreslås beviljas stöd med ett totalt belopp om 124 417 kronor. 
Två av aktörerna föreslås få avslag gällande delar i sin ansökan, då kriterier för 
innovationspotten inte uppfylls.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Fördelning av medel ur innovationspott för fritidsgårdsutveckling
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Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
Bosse Ståldal (NL) deltog inte i handläggning av ärende på grund av jäv.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.   
” Socialdemokraterna var emot privatiseringen av fritidsgårdarna både när budgeten 
hanterades i fullmäktige och i nämnden. Majoritetens privatisering har inneburit minskade 
krav på kvalité och tillgänglighet. Bland annat saknas tydliga krav på öppettider över helger 
och lov samt krav på utbildad personal detta samtidigt som upphandlingen innebar minskade 
resurser för verksamheten.
 
Innovationspotten riskerar att endast fylla det hål av minskade resurser till verksamheten 
istället för målet om att öka gårdarnas attraktivitet och popularitet. ”
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 71                FRN 2020/140

Motion - Inrätta bemannad parklek i Braxenparken och 
utred vidare behov av bemannade parklekar i kommunen 
Inkom den 13 november 2020 av Tomas Ottosson och Fredrik Holmqvist (V)

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut.

Kommunfullmäktige avslår förslaget i motionen om att inrätta bemannad parklek i 
Braxenparken och utreda vidare behov av bemannade parklekar i kommunen, eftersom 
målgruppen i motionen redan erbjuds ett varierat fritidsutbud i Fisksätra. Motionen är därmed 
färdigbehandlad.

Sammanfattning av ärendet 
I motionen vill Vänsterpartiet att kommunen ska inrätta en bemannad parklek i Braxenparken 
och utreda ett vidare behov av bemannade parklekar i Nacka. Motionärerna menar att 
parklekar skulle kunna fånga upp och aktivt arbeta med barn i åldern 7–12 år, speciellt efter 
skoltid, då det saknas aktörer som arbetar med den målgruppen efter skolan på vardagar. Då 
flera barn i åldersgruppen 6 – 9 år är inskrivna i förskola eller fritidshem bedömer enheten att 
deras behov av ytterligare verksamhet är begränsat. Barn i åldern 10 – 12 år har också 
möjlighet att delta i fritidsklubbsverksamhet och för ungdomar finns fritidsgårdsverksamhet, 
vilken även arrangerar kostnadsfri verksamhet på skollov för åldersgruppen 10 – 17 år.

I Ulf Blomdahls livsstilsstudie om vilka aktiviteter som mellanstadiebarn i Stockholm stad 
önskar nämns ofta kulturaktiviteter och egen motion. I Fisksätra finns flera lekplatser och ytor 
för spontana idrottsaktiviteter och en mängd kulturaktiviteter. Här finns även föreningar, som 
erbjuder kostnadsfria organiserade idrottsaktiviteter på kvällar och helger från 8-10 års ålder, 
som lockar nya barn till föreningslivet. Eftersom målgruppen i motionen redan erbjuds ett 
varierat fritidsutbud i Fisksätra föreslås kommunfullmäktige avslå motionen. Motionen är 
därmed färdigbehandlad.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Motion - Inrätta bemannad parklek i Braxenparken och utred vidare behov av 
bemannade parklekar i kommunen
Motion – Inrätta bemannad parklek i Braxenparken och utred vidare behov av bemannade 
parklekar i kommunen (V)
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
Bosse Ståldal yrkade att fritidsnämnden bifaller förslagspunkt nr 2 i motionen att utreda ett 
vidare behov av bemannade parklekar i Nacka. Ella Tegsten (S) och Sidney Holm (MP) 
instämde i Bosse Ståldals yrkande.
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Beslutsgång
Med avslag på Bosse Ståldals yrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med Gunilla 
Grudevalls-Steens yrkande.

Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.  
” Vi ställer oss bakom motionens andra att-sats dvs att det behövs en utredning om behov av 
bemannade parklekar i hela Nacka. Alla barn går inte på förskola eller fritids. Frågan är hur 
många och var behovet är som störst. Parklekar är också ett stöd och gemenskap för 
hemmavarande föräldrar med barn. På parklekar kan fritidsledare på fritidsgårdar arbeta vilket 
är en effektiv användning av dessa tjänster eftersom behov av personal på fritidsgårdar är som 
störst på kvällstid. ”
 
Ella Tegsten lät anteckna följande för socialdemokraterna.   
” Parklek var ett populärt fenomen som förekom på 70-80 talet där utbildad personal fanns 
tillgänglig i flertalet offentliga parker runt om i Stockholmsregionen. Detta gav parken en 
strukturerad användning och ett positivt flöde av trygga människor. Det finns flera förklingar 
varför detta har blivit mindre förekommande och endast ett 40 tal av dessa finns idag kvar. 
Bland annat fritidsreformen och 90tals krisens sparkrav. Idag använder vi offentliga 
utrymmen annorlunda än för 20 år sedan. Vi tror på grundidén som Vänsterpartiet formulerar 
men förslaget behöver utredas och anpassas till nutida beteenden och utmaningar. ”
- - - - -
 
 
 
 
 

Paragrafen är justerad
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§ 72                FRN 2020/139

Motion - Inrätta föreningsstöd för öppen och avgiftsfri 
lovverksamhet 
Inkom den 24 november 2020 av Tomas Ottosson (V) och Fredrik Holmqvist (V).

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut.
Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna bakom 
förslagen i motionen. Motionen är med detta färdigbehandlad.

Sammanfattning av ärendet 
Förslaget i motionen är att kommunen ska inrätta ett stöd till föreningar för att anordna öppen 
och avgiftsfri lovverksamhet även i tider utan pandemi. Ett permanent stöd för lovverksamhet 
skulle erbjuda ett mer varierat fritidsutbud för barn och unga under loven och möjliggöra för 
föreningar att nå ut till en bredare målgrupp som de i vanliga fall inte når. I projektbidraget 
finns möjligheten att söka medel för lovverksamhet. Hur mycket medel som bör avsättas för 
lovverksamhet inom projektbidraget bestäms i det ordinarie budgetarbetet. Till följd av att 
möjligheten att ansöka om bidrag för lovverksamhet redan existerar och prioriteringar görs av 
politiken i ordinarie budgetarbete uppfylls intentionerna bakom förslaget i motionen och 
motionen anses därmed färdigbehandlad.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Motion, Inrätta föreningsstöd för öppen och avgiftsfri lovverksamhet
Motion – Inrätta föreningsstöd för öppen och avgiftsfri lovverksamhet (V)
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till motionens förslag.

Beslutsgång
Med avslag på Ella Tegstens yrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med Gunilla 
Grudevall-Steens yrkande.

Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.   
” Nackalistan kommer att i ett eget budgetförslag föreslå ökat stöd till lovverksamhet. ”
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 73                FRN 2021/69

Motion om tillägg till fritidsnämndens reglemente om 
lokalisering av idrott- och fritidsanläggningar 
Inkom den 19 mars 2021 av Bosse Ståldal med flera (NL)

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut.

Kommunfullmäktige noterar att intentionerna bakom förslagen i motionen redan uppfylls i 
dagsläget. Motionen är därmed färdigbehandlad.

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsnämndens kapacitetsrapport 2019 (FRN 2019/50) analyserades idrott-anläggningar som 
är beslutade, planerade och möjliga. Tillsammans med långtids-prognosen är 
kapacitetsrapporten de grundläggande underlag som kommunstyrelsen har kring nämndens 
syn på behov av anläggningar. Kommunstyrelsen har beaktat rapporten från facknämnden och 
sett behov av att bredda diskussioner med olika fastighetsägare för att ta fram alternativa 
förslag.

I kommunens projektmodell för fastighetsprocessen är steget efter kapacitetsrapporten att 
fritidsnämnden gör inriktningsbeslut kring anläggningar. Därmed startas ett utredningsarbete 
hos enheten för fastighetsförvaltning för att ta fram lämplig lokalisering, utformning och 
kostnadsberäkna olika alternativ. Utredningen sker i samarbete med kultur- och fritidsenheten 
som även håller i en dialog med föreningslivet. Fritidsnämnden får ta del av lägesrapporter 
med möjligheter att ge synpunkter och även ta del av slutligt förslag och preliminär hyra. 
Parallellt fattas beslut om investering och utökad ram för fritidsnämndens budget av 
kommunstyrelsen via kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott. När fastighetsprocessen 
följs enligt ovan kommer fritidsnämnden att ta del av resultatet av utredningsarbetet och 
därmed följs uppdraget i reglementet, att bevaka behovet av anläggningar och byggnader för 
fritidsverksamhet. Ingen komplettering i reglementet behövs.

Ett förbättringsförslag är att fritidsnämnden ser över vilka inriktningsbeslut som behöver 
fattas för att tydligare ge enheten för fastighetsutveckling och kommunstyrelsen de 
indikationer på vilka anläggningar som behöver utredas.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Motion, Tillägg till fritidsnämndens reglemente om lokalisering av idrotts- och 
fritidsanläggningar
Motion – Tillägg till fritidsnämndens reglemente om lokalisering av idrotts- och 
fritidsanläggningar (NL)
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
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Ella Tegsten (S) Vi yrkade bifall till på tjänstemännens egna förbättringsförslag i 
tjänsteskrivelsen. 
 
Ella Tegsten yrkade följande tilläggsyrkande, att fritidsnämnden beslutar om ett 
förbättringsförslag är att fritidsnämnden ser över vilka inriktningsbeslut som behöver fattas 
för att tydligare ge enheten för fastighetsutveckling och kommunstyrelsen de indikationer på 
vilka anläggningar som behöver utredas.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Gunilla Grudevall-Steen (L) bifallsyrkande.
 
Fritidsnämnden beslutade att avslå Ella Tegstens tilläggsyrkande.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för socialdemokraterna.   
” Nuvarande arbetsordning har resulterat till otydliga beslutsprocesser gällande Ramsmora 
och Källtorp. I båda fallen saknades ett initialt inriktningsbeslut från nämnden. Det blir svårt 
för både tjänstemän och ledamöter att följa vad som är den övergripande planen för idrotten i 
Nacka. Vi har redan sett resultatet i inriktningsbeslutet för Sickla Plania där det saknas förslag 
om en fullstor 11manna plan.”
 
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.  
” Nackalistan anser att Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut. 
Kommunfullmäktige bifaller Nackalistans motion på så sätt att fritidsnämnden ser över vilka 
inriktningsbeslut som behöver fattas för att tydligare ge enheten för Fastighetsutveckling och 
kommunstyrelsen de indikationer på vilka anläggningar som behöver utredas.”
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 74                FRN 2021/57

Politikerinitiativ Uppföljning av frågan om lokalisering av 
idrottsytor inom Nacka kommun. 
Inkom av den 7 april 2021 av Ella Tegsten med flera (S)

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att intentionerna bakom förslagen i politikerinitiativet redan uppfylls i 
dagsläget, därmed är politikerinitiativet färdigbehandlat.

Sammanfattning av ärendet 
I kommunens projektmodell för fastighetsprocessen vad gäller framtagande av nya 
anläggningar är kapacitetsrapporten, i kombination med långtidsprognosen, det första steget, 
därefter ska fritidsnämnden fatta inriktningsbeslut kring behov av en viss typ av anläggning. 
Efter att inriktningsbeslut är fattat får enheten för fastighetsförvaltning en beställning för att 
starta olika utredningsuppdrag, ta fram olika alternativ på lokalisering och utformning samt 
kostnadsberäkna olika förslag. Lägesbeskrivningar presenteras för fritidsnämnden under 
arbetets gång med möjligheter att ge synpunkter. Planering av nya anläggningar är ofta långa 
processer där merparten av arbetet ligger på andra enheter. I de fall en lösning involverar 
andra mark- eller fastighetsägare, utöver kommunen är total transparens inte alltid möjlig för 
att nå ett avtal. Fritidsnämnden ges möjlighet att ta ställning till slutligt förslag och preliminär 
hyra. Det är kommunstyrelsen som tar beslut om lokalisering. Ett förbättringsförslag är att 
fritidsnämnden ser över vilka inriktningsbeslut som behöver fattas för att tydligare ge enheten 
för fastighetsförvaltning och kommunstyrelsen de indikationer på vilka anläggningar som 
behöver utredas för att kunna fatta de beslut som skapar bäst kundnöjdhet och bäst nytta för 
skattepengar.

I samband med tertialrapporter informeras nämnden om alla pågående fastighetsprojekt och i 
vilket skede i fastighetsprocessen respektive objekt befinner sig.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Politikerinitiativ Uppföljning av frågan om lokalisering av idrottsytor inom Nacka 
kommun.
Politikerinitiativ lokalisering av idrottsytor
 

Yrkande
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till politikerinitiativet. Bosse Ståldal instämde i bifall till 
politikerinitiativet.

Beslutsgång
Med avslag på Ella Tegstens yrkande beslutade nämnden att bifalla Gunilla Grudevalls-Steens 
(L) yrkande.
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Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för socialdemokraterna.
” Majoriteten har delegerat ansvaret för lokalisering av idrottsytor i Fritidsnämnden till 
tjänstemännen. Vi i Socialdemokraterna tycker att Nacka behöver en övergripande plan för 
idrotten och därför behöver ansvaret för detta tillfalla ansvariga politiker.  Majoriteten har 
återkommande röstat för minskad ambition av idrottsytor i kommunen. Socialdemokraterna i 
Nacka vill se en höjd ambition av tillgång till idrottsytor i kommunen, framförallt i centrala 
delar som bland annat Järlahöjden, Sickla Plania och Fisksätra. ”
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 75                FRN 2021/56

Medborgarförslag boo simhall 
Inkom 18 februari 2021

Beslut 
Fritidsnämnden avslår medborgarförslaget med hänvisning till att beslut redan fattats att 
lokalisering av simhall i Boo ska ligga i Myrsjö sportcentrum. Medborgarförslaget är med 
detta svar färdigbehandlat.

Sammanfattning av ärendet 
Den 18 februari 2021 inkom medborgarförslag om att Nacka kommun ska placera simhallen i 
anslutning till Orminge Centrum. I detaljplaneprogram för Orminge Centrum hanterades olika 
förslag för ett område, men är inte juridiskt bindande. Därefter delas området in i mindre 
detaljplaner för att slutligen fastställa lämplig bebyggelse. Fritidsnämnden beslutade att 
överlämna utredningen till kommunstyrelsen för att utreda lokaliseringar av framtida simhall i 
Orminge vid ett sammanträde 16 april 2015. Kommunen planerar nu för en simhall i Myrsjö 
Sportcentrum. Beslut fattades av kommunfullmäktige i Mål och Budget 2017 och 
projekteringsarbetet pågår. Platsen ligger nära ett skolområde och genom att samla olika 
anläggningar skapas en attraktiv och trygg miljö. Det ger även samordningsfördelar med 
andra idrottsanläggningar.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Medborgarförslag boo simhall
medborgarförslag boo simhall publ
 

Yrkande
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.  
” Nackalistan sympatiserar med medborgarförslaget eftersom vi drev den frågan i många år. 
Men nu är beslut fattat i kommunfullmäktige och nöjer oss med placeringen i idrottsklustret vi 
Myrsjöskolan. ”
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 76

Muntlig information om sommarlovsaktiviteter

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Maria  Klingefjord, utvecklingsledare, informerade fritidsnämnden om kommande 
sommarlovsaktiviteter i Nacka.
 
Lägerverksamhet - inkomstsubventionerade avgifter

 Kolloläger Åk 4-9 ( 78 kr-350 kr/dag)
 Lägren äger rum v 24-32. De är mellan 9-15 dagar.
 I Värmland erbjuds 3 olika kollogårdar under 15 perioder
 I Norrtälje erbjuds 6 kollogårdar under 32 perioder
 Antal barn som ansökte var 258 st. Tilldelade platser är 175, dvs 68% har fått en plats

 
Dagläger Åk 3-6 (40 kr-125 kr/dag)

 Daglägren under v 24-26. De är 4-5 dagar mellan kl 9.00-15.30. Dagläger finns i Älta 
och i Velamsund med 3 perioder per plats

 Antal barn som ansökte var 382 st. Tilldelade platser är 260 st, dvs 68% har fått en 
plats

 
Sommarlov 2021 -avgiftsfria aktiviteter under sommaren

Fritidsgårdsverksamhet           
 Öppen och mobil verksamhet på platser där unga befinner sig.
 10-17 år, 13-19 år, v. 24-26, 32 (v 27 Fryshuset)
 Fisksätra Holme 10-17 år, v. 24-26 (Älta o Velamsund)

 
Biblioteksverksamhet

 Pop-up bibliotek, skrivarkurser/digital skrivworkshop 10-16 år, läsa för 
bibliotekshund 6-12 år, rollspelsskola 12-15 år m.m.

 
Kulturverksamhet

 Darra Musik och Dans: Summer dance camp 9-12 år v 27-29
 Young tellers summer camp 12-17 år, v 26 (dans, musik, pod)
 Aktivitetsklubbens sommarläger 10-23 år (kreativa workshops)
 LajvVerkstaden och museet HAMN (lajvrollspel) 10-15 år

 
Övrigt

 Thomascupen fotboll, 10-15 år, v 26
 

EXTRA: Lovarrangemang via Socialstyrelsens stöd
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 1 189 798 kr, 20 aktörer, 27 aktiviteter på olika platser för åldrarna 6-15 år 
under v. 24-32 , beräknad antal 6 800 besökare

 6 företag, 11 föreningar och 3 stiftelser har ansökt om att bedriva aktiviteter på 
sommaren.  (8 ansökningar avslogs).

 Stödet fördelas enligt följande 40 % kultur, 40 % idrott 20 % friluftsliv
 
Marknadsföring

 Annons i Nacka Värmdöposten (”teezer”)
 Sommarbilagan i Nacka Värmdöposten (helsida)
 Sociala medier
 Arrangörernas egna hemsidor/sociala medier
 Nacka kommuns hemsida: https://www.nacka.se/sommarlov

 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 77

Redovisning delegationsbeslut och inkomna handlingar

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen

Ärendet
Delegationsbeslut
FRN 2021/81 Protokoll utmärkelser 210526 signerad
 
Inkommen handling
KFKS 2021/670   Avsiktsförklaring från KSO 2021-04-08 -  investeringsbidrag Boo Folkets 
hus
KFKS 2021/670   Beslut om bidrag enligt förordningen (2016:1367) om statsbidrag till 
allmänna samlingslokaler Boo Folkets Hus

Handlingar i ärendet 
Beslut om stasbidrag samlingslokaler
Avsiktsförklaring från KSO 2021-04-08 -  investerbidrag Boo Folkets hus
Protokoll utmärkelser 210526 signerad

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterar till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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